

Notulen algemene Ledenvergadering maandag 20 juni 2022

1. Opening

Voorzitter Cees de Wit opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn inclusief bestuursleden en commissieleden 22 leden aanwezig en een getekende presentielijst. De voorzitter vertelt hoe na 17 januari een en ader is gelopen, ook de naweën van Corona maar ook het opstarten van mooie initiatieven en dito omzetten zoals het Persijn toernooi/ wedstrijd Abcoude/ Oekraïne en sterren elftal wedstrijd.

2. Mededelingen/ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken, opmerkingen over de statuten volgen later. Officiële afmeldingen van Ruud Vonk, Eddy Baars, Frank van der Linden en Hans de Kuiper.

3. Vaststellen notulen 17 januari 2022

Notulen worden zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.

4. Aanpassing statuten

Ton van 't Schip heeft vragen over wie dan bevoegd is om te beslissen dat een lid geschorst wordt (dat is het algemeen bestuur en niet een commissie). Clubblad moet zijn website. Opmerkingen van de heer Drese hebben dezelfde strekking.

Martien de Haan vraagt of er een termijn genoemd moet worden bij ontbreken van algemeen bestuursleden. Opnemen in de statuten of huishoudelijk reglement? Leo Houtkamp vraagt of en vice voorzitter benoemd zou moeten worden. Het antwoord is nee.

We gaan de opmerkingen voorleggen aan de notaris voor aanpassing. De aanpassingen zullen dan weer gepubliceerd worden op de website en er zal dan ook een nieuwe datum vastgesteld worden voor definitieve stemming. Bij deze vergadering was niet het benodigde aantal van 2/3 van alle stemgerechtigde leden aanwezig. Bij de volgende vergadering die enkel in het teken zal staan van de aanpassing statuten is 2/3 van de stemmen van de dan aanwezige leden nodig.

5. Begroting 2022/2023 en vaststellen contributie

De presentatie van de financiële cijfers heeft plaatsgevonden met behulp van een presentatie op het scherm. Zie de volledige goedgekeurde begroting [hier](#).

Inkomsten en uitgaven.

- De penningmeester Kees Bosman geeft een gedetailleerde toelichting. Gezocht is ook een aansluiting met eerdere jaren en in het achterhoofd wat Corona bracht. De begroting geeft een positief resultaat van 25.000 euro.
- We hebben voldoende in kas om investeringen zoals groot onderhoud hetgeen begroot is in de toekomst voor 350.000 euro te kunnen doen.

- Ook is er geïnvesteerd in een maairobot en Ledverlichting veld 4 en trainingsgrasveld. Als leden voorstellen hebben om duurzaam te investeren in bv jeugd opleiding staan we daar open voor.
- Liesbeth Nieuwerburg vraagt over tegemoetkoming sportfonds voor kinderen. Mochten daar problemen mee zijn dan kan men zich altijd wenden tot de penningmeester.
- Paul van Daalen vraagt nog over de post kosten kantine en er is een korte discussie over plastic flesjes en statiegeld Kees Bosman vraagt de kantine commissie te komen met voorstellen als de prijzen van de kantine aangepast moeten worden.
- Tot slot wordt ter stemming gebracht de contributie 2022 – 2023 niet te verhogen. De uitleg is als volgt: we zijn nog steeds aantrekkelijk voor (nieuwe) leden, in de Corona tijd hebben leden trouw hun contributie betaald en weinig profijt gehad. We hebben nu voldoende reserve. Het kan wel zo zijn dat we in het seizoen daarna met een aanpassing kunnen komen vanwege de hoge inflatie die thans heerst en we nog niet weten wanneer deze weer rond een normaal peil komt van 3%. **De aanwezige leden stemmen in dat er geen contributieaanpassing komt.**

Kascommissie

De kascommissie moet opnieuw benoemd worden. Cees de Wit doet daarvoor een oproep aan de aanwezige leden. Martien de Haan geeft zichzelf op, maar er zullen nog 2 leden bij moeten. We zullen een oproep doen via de website.

6. Beleidsplan voetbal en jeugd

Voorzitter Cees de Wit legt uit dat het voetbalbeleidsplan loopt tot eind 2022. Op 27 juni is er een bijeenkomst met ongeveer 25 leden, een dwarsdoorsnede van de vereniging, om hierover te discussiëren en om informatie op te halen. De avond zal in diverse thema's worden opgedeeld en begeleid worden door Mark Paludanus. Na deze avond zal een vervolg plaatsvinden. Het uiteindelijke doel is dat dit gedragen wordt door de werkgroep en dat we het gaan behandelen in de ALV van december.

7. Overige zaken update commissies

Ronald van Tetterode geeft aan waar de jeugdcommissie mee bezig is geweest en dat ook hier een inhaalslag wordt gedaan met het beleidsplan voor de jeugd. Als het plaatje compleet is zal daar verslag van komen op de website. Onderdeel hiervan zijn het technisch gedeelte onderbouw en bovenbouw, begeleiding met functieomschrijving. Opleiden bij de club/ OBC komt weer terug. Aandacht nu is voornamelijk gericht op de teamindeling.

Theo Mooren vraagt over de O11 waarvan hij vindt dat er slechte training wordt gegeven en dat de kinderen niets leren. Ronald legt uit dat we staan voor een nieuw begin en dat hij als nieuwe voorzitter jeugd geen verantwoording heeft voor de 10 jaar hiervoor. Daarna nog een korte discussie over doorstroming naar de selectie wat wel degelijk gebeurt.

Jos Swart reageerde op de vraag en opmerking van Theo Mooren dat vooral spelplezier belangrijk is en nog niet de prestatie en dat veel werk wordt gedaan met trainen en leiders door vrijwilligers.

Ton van 't Schip vraagt nog hoe de betrokkenheid van ouders omhoog gekrikt kan worden, maar daar hebben met zijn allen niet een goed antwoord op.

Het hebben van jeugdkampen vond iedereen wel belangrijk, alleen hangt het hier ook weer om voldoende vrijwilligers om het op te pakken. Het Vosjes weekend was helaas door miscommunicatie niet doorgegaan.

De seniorecommissie, Danny de Wit geeft ook een toelichting over de elftallen en standen. Stoppen van 2 elftallen in de zaal. Ook hier kwam Corona (kaart) wel weer voor en werden wedstrijden vaak uitgesteld. De veteranen op een half veld hebben dringend behoefte aan nieuwe spelers en wellicht dat de intrede van dames zich gaat voordoen? Walking football deelnemers blijft stabiel. Op dit moment van de vergadering hadden we nog geen actueel inzicht nieuwe leden en opzeggingen.

Sander Toussaint, secretaris, leest voor dat familie klaverjas na 15 jaar gaat stoppen. Er is nog geld in kas en cadeautje, maar door de Corona jaren is het voor met name de ouderen geen haalbare kaart meer. Vraag aan Huub Barlag en Ron de Kuiper of zij dit met hun normale klaverjas competitie weer nieuw leven in willen blazen komend seizoen.

Herman van Luijn heeft een verslag namens de onderhoudscommissie.

Onze grasspecialisten zijn uitermate tevreden met de aanschaf van de robotmaaier. Hij doet tot op heden zijn werk uitstekend. De robot heeft het voordeel dat hij elke dag kan maaien en zeer geluidsarm is, voorheen hadden wij met de grasmaaier nogal eens klachten van bewoners, gelukkig is dat verleden tijd. Er wordt nagedacht om de robot te nomineren voor werknemer van het jaar.

De veldschuur op ons complex was nodig aan een schilderbeurt toe en inmiddels heeft Peter Lodewijk de schuur weer goed in de verf gezet zodat hij weer jaren zon, regen en wind kan doorstaan.

Er wordt veel gebruikt gemaakt van de picknick tafels. Deze 5 tafels zijn verleden jaar 2e hands aangeschaft en door de onderhoudsgroep geschilderd en gemonteerd, alleen zullen deze tafels geen jaren meegaan. Wij zullen het bestuur adviseren op termijn nieuwe picknick tafels aan te schaffen.

De trainers welke op donderdagavond trainen zorgen volgens afspraak dat de kunstgrasvelden vrij zijn van obstakels zodat vrijdag de onderhoudsgroep de velden kan borstelen.

Wel valt het op dat er zo door het seizoen heen veel ballen verdwijnen of achter gelaten worden tijdens wedstrijden en trainingen. Een wedstrijdbal kost 75 euro.

Punt van aandacht zijn de vloeren van de kleedkamers en douches na 19 jaar gaat de toplaag slijten, wij zullen bedrijven benaderen om de vloeren te herstellen.

Begin 2019 is een Meerjaren Onderhoudsplan opgesteld. Dit geeft tot 2033 een gedetailleerde prognose voor het uit te voeren onderhoud.

Voor 2022 staat er geen groot onderhoud in het MJOP.

Vraag van Liesbeth Nieuwerhuis aan de onderhoudscommissie: Kan/ mag aan het begin van de fietsenstalling er weer een opening komen? Deze was er tijdens de Corona tijd en regelde in en uit fietsen. Dat was erg handig. Tevens een vraag of er special palen kunnen komen om de "dure" fietsen aan vast te maken. Nu zet ieder tegen elk hek op paal zijn fiets met sloten.

8. Rondvraag

Ton van 't Schip: Kledingtassen en wassen: Reactie Ronald van Tetterode: Individueel wassen stopt en de tas moet weer in zijn geheel meegenomen worden.

Theo Mooren: Indeling selectie zon 1 andere afdeling/ niet zo ver meer weg? Ja dit verzoek is al ingediend. KNVB beslist. Ontwikkeling zondag naar zaterdag. Dit is een landelijk fenomeen. Er is

[hier](#) een actueel filmpje te downloaden van de KNVB inzake de ontwikkeling en het zogenaamde Pyramide model. Dit zal ook aan de orde komen op 27 juni tijdens de brainstorm sessie.

Johan Wassenberg vertelt namens de TC senioren dat Nicky Bartens is toegetreden en Han van de Zwan is gestopt. Verder dat er heel veel inspanningen zijn geweest om de selectie op peil te houden. Ondanks toezeggingen haken spelers van buiten helaas af. We hebben een uitdaging omdat de gehele medische staf is gestopt en er nog geen trainer is voor 2. Ook hier wordt gevraagd om een oproep te doen op de website met name voor het Fysio gedeelte.

Martien de Haan vraagt nogmaals een oproep te doen op de website voor 2 nieuwe kascommissie controle leden. Het kost je qua tijd een avondje en financieel inzicht.

Kees Bosman refereert aan een campagne samen met de gemeente en reclame bureau Van Den Busken om vrijwilligers te werven voor de vereniging Komt voort uit het sportakkoord en naar verwachting start dit in augustus/ september.

9. Sluiting

Voorzitter Cees de Wit bedankt de aanwezigen en nodigt iedereen uit voor een drankje namens de vereniging.